



BESTYRELSESMØDE: NR. 4 2025, GORM
TID: MANDAG DEN 25. AUGUST KL. 19.00-22.00
STED: ABRAHAMSENS GÅRD

DELTAGERE: STIG, OLE, BENTE, TOKE & PERNILLE
REFERENT: PERNILLE
AFBUD:
FORPLEJNING: Bente

DAGSORDEN	REFERAT
1. Nyt fra formanden - Godkendelse referat sidste møde/opfølgning - Uddannelsesplatformen (webinarer) - Viking Run - Bents opgaver (opfølgning)	<i>Referat fra sidste møde godkendt.</i> <i>Ingen nye webinarer planlagt.</i> <i>20/9: Viking Run:</i> <i>Der skal bruges 3-4 personer til hjælp. Satser på at PE kan lave tidtagning.</i> <i>Nummerudlevering: morgenstund (håber på 300 deltagere).</i> <i>Tilskud:</i> <i>25.000 fra Vejle Kommune.</i> <i>10.000 Middelfart Sparekasse.</i> <i>KK deltager i møde torsdag 28/8 og melder derefter tilbage til PB med nyeste info.</i> <i>Bents opgaver: Jørgen J. har sagt ja til at tage over på nogle af Bents opgaver. Ole går videre med dette.</i>
2. Nyt fra OMRÅDER: (SKRIFTLIGT – GENNEMGÅS IKKE (MED MINDRE DET ER NOGET, DER SKAL BESLUTTES)). - Kasserer v/Ole - Arrangementer og klubliv v/Bente - Faciliteter v/Stig - Træning v/Toke - Nyt fra: Klubhusudvalg v/Pernille	<u>Kasserer:</u> <i>Det bliver det bedste resultat nogensinde.</i> <i>Lamper: Ole/PB får styr på lamper, så vi kan få lavet opgørelse over det indkøbte ift. støtte fra Musikfestivalen.</i> <u>Faciliteter:</u> - <i>Kort i Hastrup er ved at blive opdateret inden løbet i september, går som planlagt</i> - <i>Premiere på det nye "Hørup Skov" kort i tirsdags 😊</i>

Skiudvalg v/Ole Jelling Musikfestival v/Pernille Hærvejsløbet v/Pernille	- <i>Naturstyrelsen er offentliggjort nye planer ift. forvaltningsplaner. Relevante planer for os er Refstrup (Gadbjerg kortet) og Engelsholm. Aftale omkring evt. indsigelse laves til mødet. Deadline 11/9.</i> <u>Arrangementer og klubliv:</u> <i>Vi har afholdt møde i sidste uge. Se under punkt 3.</i> <i>Klubaften den 23.september bliver undervisning i hjertestarter.</i> <i>Forslag at vi laver en ekstra klubaften i uge 44 evt. 28/10 (efter Tokes træning) – hvor medlemmerne har mulighed for at diskutere klubbens økonomi.</i> <i>Klubhus: (KK):</i> <i>Gitte Lykkebo er igen startet Yoga. Det er hver mandag, så det må I lige vise hensyn til!!</i> <i>Vi skal have fastlagt efterårsrengøringsdag i november.</i> <i>I torsdag fik vi igen et vindue smadret i omklædningsrummet af en golfbold. Har talt med golfklubben. Bestiller nyt vindue.</i> <i>Bestyrelsen vil ændre det putterhul, der ligger lige øst for omklædningsrummene, så de skal slå væk fra AG.</i> <i>Der har været problemer med varmeanlægget her i sommer. En ventil er skiftet øverst oppe ved solcellerne og vi har fået en ny kompressionsbeholder. Det virker nu.</i> <i>Har ikke hørt nyt fra Vejle Kommune mht. skovhytteaftale. Jeg må rykke for svar.</i> <i>Har ikke hørt yderligere fra Vejle Brand siden jeg pr. mail den 29.7. accepterede det fremsendte tilbud, hvor jeg skrev, at jeg så frem til at høre nærmere.</i> <i>Jeg rykker for at få status i morgen.</i> <i>Festival: Intet nyt – vi skal snart have aftalt</i>
---	---

	evalueringsmøde – både internt samt med festivalen. Hærvejsløbet: er afsluttet/evaluering? PB hører mere fra Henrik. Kirkeblade: Ikke fået opdatering fra Henrik siden sidste "runde". Ski: intet nyt. <u>Træning:</u> Se punkt 4.
3. Status arrangementer/aftaler efterår 2025/løb forår 2026: Efterår 2025: - Åbent stævne Hastrup - Klubmesterskaber - Klubfest 7/11 - Juleafslutning 16/12 - Nytårsløb 31/12 2026: Status løb: - DM Mellem august 2026 - Klubtur 2026	Åbent stævne i Hastrup: kører efter planen. Klubmesterskaber Dag den 5.oktober til Løvfaldsløbet i Silkeborg. Forslag: at børneløberne, som har brug for skygge, kan deltage og evt. få en medalje/præmie. (kan ikke blive klubmester) Dette for at få nogle flere med til klubmesterskaberne – kommer børnene, kommer forældrene også med. Alternativt kunne der arrangeres klubmesterskab for børn hjemme i Jelling Skov. Aftalt på bestyrelsesmødet: Børn på H/D10 må gerne skygges og stadig blive klubmester. Bare de skygges af en "uvildig". Klubfest den 7.november: bliver på Bredager Skolen med reception kl. 18 og derefter spisning. Klubmesterskaber NAT: PE undersøger om Horsens vil arrangere et natløb for os sidst i november måned. Juleafslutning den 16.december: samme program som sidste år. Natcup Syd i foråret 2026: PE arrangerer. Overvejer Hørup Skov? DM mellem 2026: Der er så småt ved at være samlet funktionsledere. Klubtur 2026: der bliver Gorm 3-dages den 12.-14. juni – formentlig på Fanø. Klubtur i uge 42 – vi arbejder på en 5 dages tur til Tyskland.

	I 2026 skal der afholdes DM i Mountainbike i Hastrup, Hylkedal og Gyttegård. PE skal nok være banelægger til et af disse tre løb, og ellers skal vi nok hjælpe OK Snab og KOK. Men det er ikke noget, arrangementsudvalget har været indblandet i indtil videre. PB: Det er Sydkredsens tur til at arrangerer – det er IKKE et særskilt Gorm arrangement. KOK, Snab og Gorm arrangerer i samarbejde. PB og PE arbejder med det fra Gorm.
4. Status Vintertræning 25/26 v/Toke (Gerne på skrift). - Status plan for natløb i samarbejde med Snab - Status plan for vintertræning på AG - Status Lørdags vinter-træningsløb	Natløb sammen med Snab: Den foreløbige plan ser sådan ud, med start Onsdag uge 43. Det skal være muligt at starte allerede 17:30, for at tilgodese de af SNAB's børneløbere der gerne vil løbe natløb. Uge 43 Jelling skov Uge 44 Nørreskoven Uge 45 Engelsholm Uge 46 Pedersholm Uge 47 Tykhøj Uge 47 Søndermarken Steen snakker med PE i forhold til Klubmesterskab net evt. i Horsens eller måske Pedersholm. – vender tilbage herom. Vintertræning (Tirsdag): Starter Tirsdag uge 43 og fortsætter hele vinteren indtil sæsonstarten lige med undtagelse af uge 52, 53 samt uge 7 hvor der er ferielukket. Træningen bliver som Crossfit med løb indlagt i pauserne som tidligere år. Alle kan være med og der skulle gerne være det udstyr vi skal bruge. - måske skal enkelte af træningsmåtterne udskiftes og måske 1-2 ekstra kettlebells af de helt små/lette. Det er jeg lige på inden opstarten og kommer med en tilbagemelding.

	<i>Træningen begynder 18:00 og vi slutter ca. 19:10 og der er tilmelding på Gorm Event.</i> <i>Lørdagstræning:</i> <i>Claus, som er OK GORM's repræsentant i "arbejdsgruppen" oplyser at det er SNAB' der er tovholder for dette års vintertræning. Vi har endnu ikke hørt noget fra den endnu, men tænker vi så småt kan begynde at tænke på skove osv.</i>
5. Bestyrelsens sammensætning 2026 v/Pernille <u>På valg til GF 2026 er:</u> - Formand: Pernille - Træning: Toke Modtages der genvalg?	<i>Pernille modtaget genvalg.</i> <i>Toke melder tilbage inden næste bestyrelsesmøde.</i>
6. Årshjul (kl. ca. 20-21.30). - Brainstorming opgaver i løbet af året.	<i>Der blev arbejdet med bestyrelsens årshjul via plancher og brainstorming. Stig skriver rent og sender rundt.</i> <i>Vi snakker om det igen på næste møde.</i>
7. Evt. - Næste bestyrelsesmøde 20/10. - Ansøgning fra Josefine - Mail fra Annett	<i>Ansøgning fra Josefine: Vi støtter med 80% - ekstraordinært. PB svarer Josefine.</i> <i>PB undersøger om der er noget støtte via TVO/Elite Vejle.</i> <i>Mail fra Annett: Annett overtager rekruttering fra årsskiftet og der skal findes en ny ansvarlig for tilladelser. Stig går videre med tilladelser. PB taler med Annett.</i> <i>Næste møde: 20/10.</i> <i>Spørgeskemaer med på næste møde – kig det igennem og ret til.</i>